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Universbestyrelsesmøde  
 

 

Referent: Tina 

Fraværende: Kasia, Julie 

  

1) Kort information fra ledelsen – Tine og Kirsten – 16.30-16.40 

 

Referat: 

Kirsten. 

Den kommende astronautgruppe er pt. 27 børn og forventes at blive 28 fra maj, 

hvilket betyder, at der igen skal tænkes kreativt ift. brug af lokaler. Vi forventer ikke 

at alle børnene starter i skoledelen, en del af dem kommer fra Nydam distriktet.  

Vi samarbejder med LM12 på at få lavet skilte til vejvisning ved indgangen fra 

Videnvej, og et logo som vi er tæt på at være i mål med.  

Tine. 

Byggeri – De forventer, at der er en underskrevet kontrakt i næste uge. Der mangler 

lidt informationer ift puslepladser før kontrakten kan underskrives. Der har været 2 

udbud og i 2. runde er der valgt et byggefirma. Tidsplanen vil være svær at 

overholde, der satses på, at byggeriet er færdigt i august/september. 

 

 

 

2) Ordensregler - Tine – 16.40-16.50 - Drøftelse 

Ordensreglerne er blevet drøftet i elevrådet.  

 

Referat: 

Elevrådets reaktioner: 

”Hvorfor skal man holde sig orienteret på aula?” ”Det gør vi ikke, lærerne siger jo 

det vi skal vide” ”Jeg bruger, det kun til at se om vi skal have vikar” 

Generelt: 

”Vi ved det jo godt, lærerne siger det jo 100 gange om dagen” 

”Det er mærkeligt, at der er regler om, at man skal være venner, og at man SKAL 

inkludere hinanden i legen, hvad hvis man hellere vil noget andet”. 

”Det er nemt at forstå, og reglerne gælder jo allerede” 

Tine retter det sidste til, og sender den ud, så snart den er præsenteret i klasserne.  

 

3) Mobilpolitik – Tine– 16.50-17.00 - Orientering 

Mobilpolitikken er sendt ud til forældre og gennemgået til morgensang.  

 

Referat: 

Alle lærerne har fået den ud, og nogle har præsenteret den i klasserne og svaret på 

spørgsmålene der kom.  

I 4.klasse har de haft et oplæg fra SSP om mobil, det er fast at der gøres brug af det.  

Skolen gør brug af det til forebyggelse, SSP arbejder også med noget helt ned til 

0.klasse. Vi bruger Bo rigtig meget når det er relevant.  
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SSP vedr. Sociale medier vil det være godt med tid til debat efterfølgende.  

 

4) Rasmus Alenkær – Tine – 17.00-17.10 - Orientering 

Status på Rasmus Alenkær 

 

Referat: 

Det er et emne vi arbejder med i hverdagen. Vi havde i august udfærdiget fælles 

aftaler omkring det pædagogiske værtskab. Disse er blevet revideret i december. Vi 

har fortsat fokus på ankomst, struktur, en faglig og social opgave samt afslutningen 

på timen. Der er et fokus på både det pædagogiske værtskab og medværtskabet i en 

undervisningssituation. 

Alle har et ansvar for oprydning på skolen. Der skal evalueres igen senere.  

Det er mere overskueligt for både elever og personale at alle klasser har en fælles 

tilgang.  

Til april skal Tine ud på forvaltningen, og fortælle hvordan der arbejdes med 

Rasmus Alenkær her.  

 

5) Skolepatrulje – Anette – 17.10-17.20 

Anette har været til SSP-møde og har input omkring skolepatrulje med derfra. 

 

Referat: 

Hvorfor er der ikke skolepatrulje her i Nybøl. Vi har det ikke, fordi vi ikke har 7. 

klasser. SSP deler erfaringer om at de har gode erfaringer med at 6.klasser står 

skolepatruljer på andre skoler.  

Det giver mest mening at stille skolepatrulje på Sottrupvej ved forgængerfeltet.  

Hvordan skal det fungere, så det ikke bliver for tidskrævende for personalet.  

Det kunne luftes i klassen hvad eleverne synes om at skulle stå skolepatrulje.  

Filip vil gerne hjælpe med at kontakte forebyggelses 

afdelingen, hvis det bliver nødvendigt. Punktet tages med til næste møde. 

 

6) Status på trafiksikkerheden omkring børneuniverset – Tine – 17.20-17.35 

Trafikken i Nybøl – Drøftelse af svaret vi fik retur omkring trafikken. Julie og 

Thomas har stillet spørgsmål ind til nogle af de forskellig svar, og det giver mening 

at vi lige får drøftet fælles, før vi skriver tilbage. 

 

Referat: 

Der er stillet følgende spørgsmål: 

A: Hvilke tavler vil de sætte op? - Det er en trekant med et bump og rød asfalt.  

B: Tilpasning af hegn: mister børnehaven areal på legepladsen? – De vil lave et 

fodhegn ved hjørnet af legepladsen. Kan der stilles et spørgsmål om udgiften.? 

Mister børnehaven legeplads.? 

C: Hvilken afdeling er det sendt videre til og hvad er tidsperspektivet? Bare så de 

ikke glemmer os igen:-) – Tine spørger ind til det. Lys og optegninger.  

D og E: samme - hvilken afdeling? Bom skal ikke låses ind til skolegården.  

Bomme ved stien skal være låst. Det kunne være et en god ide at få markeret 

bumpet og et fodgængerfelt.  



   NYBØL BØRNEUNIVERS  

    Universbestyrelsen 

     Torsdag d. 20. feb 2025         Side  

    Klokken 16.30-18.30 personalestuen 

 

 

 

7) Budgetstatus – Tine og Kirsten – 17.35-17.50 

Budgetstatus gennemgås 

 

Referat:  

Kirsten har haft møde med Tony, der er økonomikonsulent på dagtilbudsområdet. 

Der er lagt en plan for lønbudgettet for 2025.  

Leasingaftalen på printeren i dagtilbud udløber i marts. Vi har bestilt en ny, som 

efter anbefaling fra kommunens rådgivere, bliver købt.  

Pris: 6800 kr. + serviceomkostninger på ca. 1700 kr. årligt.  

Tine og Kirsten har været til økonomimøde og gennemgået budgettet for 2025.  

For skoledelen er der pt et mindre merforbrug på 27.000, som kan dækkes ved at 

have færre vikartimer hen over året. Det overskud vi har med over fra 24 på ca. 

300.000, dækker en stor del af vores merforbrug for 25. Det betyder, at vores budget 

er i balance. 

Overskuddet vi har med over kommer fra en sygdomspulje som vi har fået tilført 

midler fra sidst på året. 

 

8) Kommende elever, status på til og fraflyttere og farvelsamtaler – Tine – 17.50-18.05 

Kort gennemgang af punktet. 

 

Referat:  

Der har været to udmeldte elever fra 4. klasse i efteråret. 

Der har været en tilflytter til 4. klasse i august. 

Der er ingen fraflyttere i vores nuværende 6. klasse. Tidligere har vi oplevet en 

tilgang til privatskolen i 6. klasse, det ses ikke i år. 

Der er pt. 126 elever på skoledelen og der er indskrevet 21 elever til den kommende 

0. klasse. Efter sommerferien vil vi derfor have et elevtal på 135 elever. 

Goddag og farvel samtale er ikke rigtig kommet ud at leve. Tine har talt med de 

udmeldte elever og kender årsagen. Giver det stadig mening at have dem. Det 

kommer på mødet til næste gang.  

 

 

9) Forældremøde i dagtilbuddet – Kirsten – 18.05-18-15 

 

Referat:  

Der afholdes forældremøde tirsdag d. 1. april. 

Formen på mødet vil være fælles velkomst og orientering. 

Kort oplæg / ”reklame” for bestyrelsesarbejdet.   

Herefter går man ud på de grupper, børnene er tilknyttet, hvor der vil være 

information og mulighed for drøftelser.  

Carina L. og Camilla deltager, og de forældre, der har børn til den kommende 0.kl., 

går med dem.  
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10) Formandens punkt – Kasia – 18.15-18.20 

 

Orientering hvis der er noget nyt 

 

Referat: 

Kasia er fraværende, så intet nyt. 

 

11) Input til Nybøllen 

Fastelavn 

Læsemarton 

Fagdage 

Evt. byggeri 

Deadline 31.03 

 

12) Meddelelser (fast punkt) der afsættes max 2 minutter til hver person 
a) Næstformanden 

b) Rep. fra personalet skole – Sabrina 

- I morgen fredag holder vi fastelavn for hele skoledelen. Hele dagen 

er programlagt og alle børn får fri kl. 13.15. 

- På mandag starter vi op med læseuger, hvor der gennem uge 9 og 10 

er fokus på læsning fra 0. til 6. klasse. Vi bruger midterste modul 

hver dag, hvor der laves læseaktiviteter og så skal der læses igennem 

derhjemme. Det slutter af med en læsemaraton torsdag den 6. marts. 

Vi starter med morgenstunden og har lagt program med besøg udefra 

og aktiviteter på tværs af universet. Indskolingen har fri klokken 

14.05, hvor SFO går i klubhuset og holder bogstavfest. 3. klasse er 

med i en halv maraton til klokken 22.30 og 4. 5. og 6. klasse 

fortsætter til fredag morgen. 

- Fredag afholdes bedsteforældredag for indskolingen.  

c) Rep. fra personalet dagtilbud – Tina 

- Fastelavn i næste uge torsdag d. 27/2 på alle grupper. 

- Det næste der skal ske i dagtilbuddet er sangprojekt som vi har været 

med i de sidste par år, det starter her i marts.  

- Skovhold starter her i marts igen.  

- Astronauterne skal have Karius og Baktus projekt.  

- Der er forældrekaffe 6 marts. 

d) Rep. fra SFO – Anette 

- Ny aktivitetsplan er sendt ud. 

- Der arbejdes på en ny måde at få tjekket ind i sfo på, det er lidt 

kaotisk med de mange børn. I Nybøl er vi lidt mere forsigtige, 

personalet vil ikke så gerne, at det kun er børnene der tjekker ind, dr 

står en voksen og holder øje. Der arbejdes med forskellige løsninger.  

-  

13) Godkende referat 
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Husk at punkter til Evt. bedes sendes til Tine eller Kasia inden mødet. 

 

 

 
 


